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产品中有害物质的名称及含量 

China EEP Hazardous Substances Information 

部件名称 

Component Name 

有害物质 

Hazardous Substances 

MAX-iR FTIR Gas Analyzer  

铅 

(Pb) 
汞 

(Hg) 
镉 

(Cd) 
六价铬 

(Cr(VI)) 
多溴联苯 

(PBB) 
多溴二苯醚 

(PBDE) 
Electronics 

电子 

X O O O O O 

Optics & Mechanics 

光学和机械 
X                      X X O O O 

本表格依据SJ/ T11364的规定编制 This table is compiled according to SJ/T 11364 standard. 

 

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下. 

Indicates that the concentration of the hazardous substance in all homogeneous materials for the part is below the relevant threshold of the GB/T 26572 standard. 
 

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/ T26572规定的限量要求. 

Indicates that the concentration of the hazardous substance in at least one homogenous material of the part is above the relevant threshold of the GB/T 26572 standard.  
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New version to be enforced from January, 1 2026 

表1 电器电子产品中有害物质的名称及含有信息表 

产品中有害物质的名称及含有信息表 

Table 1 Names and information of hazardous substances in electrical and electronic products 
Names and information of hazardous substances in products 

部件名称 
Part Name  

有害物质 

Hazardous Substances 

物质1 

Substance 1 

物质2 

Substance 2 

...... 

...... 
物质n  

Substance n 

部件1 
Component 1 

    

部件2 
Component 2 

    

...... 

...... 
 

    

部件n 
Component n 

    

注1：○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。 

Note 1: ○：Indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of the component does not exceed the requirement of the national 

standard for the restriction of use of hazardous substances in electrical and electronic products. 

×：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中含量超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。 

×：Indicates that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the component exceeds the national standard requirement for the 

restrictied use of hazardous substances in electrical and electronic products. 

注2：以上未列出的部件，表明其有害物质含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求 

Note 2: For Components not listed above, their hazardous substance content does not exceed the national standard requirements for the restriction of use of hazardous substances in 

electrical and electronic products. 
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Recommended Version after 1/1/2026 

 

表1 电器电子产品中有害物质的名称及含有信息表 

产品中有害物质的名称及含有信息表 

Table 1 Names and information of hazardous substances in electrical and electronic products 
Names and information of hazardous substances in products 

部件名称 
Part Name  

有害物质 

Hazardous Substances 

铅 

(Pb) 

汞 

(Hg) 
镉 

(Cd) 

六价铬 

(Cr(VI)) 

多溴联苯 

(PBB) 

多溴二苯醚 

(PBDE) 

邻苯二甲酸二正丁酯 

(DBP) 

邻苯二甲酸二异丁酯 

(DIBP) 

邻苯二甲酸丁基苄酯 

(BBP) 

邻苯二甲酸二（2-乙基）己酯 

(DEHP) 

部件1 
Component 1 

          

部件2 
Component 2 

          

...... 

...... 
 

          

部件n 
Component n 

          

注1：○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。 

Note 1: ○：Indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of the component does not exceed the requirement of the national standard for 

the restriction of use of hazardous substances in electrical and electronic products. 

×：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中含量超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。 

×：Indicates that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the component exceeds the national standard requirement for the restrictied 

use of hazardous substances in electrical and electronic products. 

注2：以上未列出的部件，表明其有害物质含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求 

Note 2: For Components not listed above, their hazardous substance content does not exceed the national standard requirements for the restriction of use of hazardous substances in electrical 

and electronic products. 
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